
 

                           
 
 

RAADSVRAGEN TBV VOORBEREIDENDE VERGADERING VAN 20 JANUARI 2022 
 
 
Nummer  :  192-139  
Onderwerp  :  Huisvestingsplan Onderwijs (ap. 6 voorb. verg. 20 januari 2022)  
Portefeuillehouder :  Th. van Eijk 
Datum   :  16 januari 2022 
 

 
Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 16 januari 2022). 
 
Vraag 1 
Wat kan er van ambitieniveau 2 ( in voorzieningen en in geld ) niet worden uitgevoerd, nu het college in 
Paragraaf 1.2 & 1.3 schrijft “in verregaande mate”, maar verderop in de financiële toelichting dat 
voorbehoud ontbreekt? 
 
Vraag 2 
Wanneer en waarom voorziet het college een volgende wijziging van het huisvestingsplan? 
 
Vraag 3 
a. Waar gaan de genoemde “eventuele financiële uitwerkingen” over en wat is daar “eventueel” aan ?  
b. Is er nog verhoging van de benodigde bedragen te verwachten door die “uitwerkingen”? 
 
Vraag 4 
Hoe luidt in gewoon Nederlands punt 1.4. van de collegetoelichting (192-136)? 
 
Vraag 5 
Er is sprake van een “inzet”. Wat is daarmee bedoeld: de aanpak van de gemeente als nu te besluiten of 
een “inzet” voor het kennelijk nog niet gevoerde bestuurlijke overleg ? 
 
Vraag 6 
Waarom vond er nog geen bestuurlijk overleg plaats? 
 
Vraag 7 
Heeft het college inzicht in de “spaarpotten” van de schoolbesturen, nu landelijk bekend is, dat die vaak 
aanzienlijk zijn en tot stand kwamen door overheidsfinanciering? Hoe zit dat bij de in Waterland 
optredende besturen? 
 
 
 


